
Discussieavond KNAS 13 mei 2014. Te gast bij Scaramouche in Arnhem. 

1. Voorstelrondje: 

 

2. Bestuurssamenstelling 

 Leon Pijnappel 

 Wiebe Mokken 

Worden voorgesteld als kandidaat 

bestuursleden op de ALV die op 11 juni 

2014 zal worden gehouden.  

 

3. VSK 

- Teun geeft nadere toelichting op VSK: 

o Georges Dérop en Louis Hopstaken 

willen intake doen; 

o Intake is van belang om deel te 

nemen. Dan worden de mogelijkheden concreet gemaakt 

o Items: Besturen met een visie 

o Scheidsrechtersopleidingen 

o Verenigingsbox 

 

4. Witte Vlekkenplan 

 Werkt goed maar kan beter. Georges is gevraagd om nog eens na te denken.  

 Georges: ik wil de eilandjes met elkaar verbinden: Opleidingen, brassardsysteem en 

verenigingen. Nieuwe trainers inzetten op de Witte Vlekken.  

 Jeroen Divendal met NAS pet op: HS heeft Witte Vlek gehad. Alles werd vanuit HS trainers 

gedaan.  

 Jan de Graaf: Groep van 8 tot 16 jaar komen “de brug” niet over. Later, als ze eenmaal 

enthousiast zijn komen ze naar de hoofdlocatie. 

 Georges: zou een netwerk van coördinatoren moeten zijn om de witte vlekken en beginnende 

trainers te verbinden en te begeleiden.  

 Maartje licht KISS 2.0 toe en geeft aan dat verenigingen die info willen zich binnenkort bij 

KNAS kunnen melden.  

 Jeroen Divendal: wij hebben ervaring. Het is in de beginfase net zo belangrijk wie er voor de 

groep staat. Moet veel empathisch vermogen hebben.  

 Peter van Dalen: Opleidingen moeten een rol spelen in de beoordeling van de docent die de 

Witte Vlek gaat begeleiden.   

 Wiebe Mokken: Je zou moeten evalueren en de vervolgstappen bespreken voordat de Witte 

Vlek ten einde is. 

 Afspraak gemaakt dat Georges binnen drie maanden een voorstel zal produceren. 
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5. Brassardsysteem: 

Staat op de agenda om het systeem nog eens onder de aandacht te brengen. Het is een kapstok aan 

hand waarvan schermthema’s worden besproken en het is geen instructie van “zo moet het en niet 

anders”. De verenigingen die ermee werken zijn allemaal enthousiast: er zijn geen wanklanken. Het is 

ook commercieel voor verenigingen interessant: mensen blijven langer schermen.  

6. Scholenaanbod: 

Er is een lesmap ontwikkeld waarmee, na scholing, gymleraren schermintroducties van 18 lessen 

kunnen geven. Het wordt nog véél te weinig gebruikt.  

 Peter van Dalen vertelt over hoe het in Rotterdam werkt.  

 Rob Wolthuis geeft aan dat dit in Rotterdam kan en in Amsterdam zou kunnen maar landelijk 

een probleem is omdat gymleraren niet via de gemeente worden betaald.  

 Georges Dérop vertelt dat gesprekken gaande zijn om een applicatie Schermen toe te voegen 

aan het CIOS programma.  

 In Rotterdam gaat Sportsupport aan de NK een actie verbinden om schermen op scholen te 

promoten.  

 

7. Trainersopleidingen: 

 Ad vertelt over het ontwikkeltraject van KNAS opleidingen niveau 2, 3 en 4. Deze volgt de 

kwalificatiestructuur Sport. Peter van Dalen vult aan.  

 Leo Sannen heeft als eerste trainer in Nederland het Topcoach niveau 5 diploma ontvangen. 

Hiermee hebben we op alle niveau’s gekwalificeerden.  

 Er is een generieke niveau 4 opleiding door NOC*NSF. 20 bijeenkomsten in aanvulling op het 

sportspecifieke deel . Er nemen twee deelnemers vanuit KNAS opleidingen deel om een 

vergelijking te kunnen maken met de eigen opleiding. Evaluatie volgt na afsluiting van de 

NOC*NSF opleiding. 

 Ad heeft het bijscholingsprogramma  benoemd en Peter roept op daar als leraar toch vooral 

aan deel te nemen om de kwaliteit van de leraren op niveau te brengen en te houden. 

 Etienne benoemt de toetsingscommissie: Voorzitter Rob Wolthuis licht de rol en functie toe.  

Koffiepauze 21.00 tot 21.14.  

8. Voorstel ter verbetering aanbod wedstrijden. (Holland Schermen) (zie presentatie HS) 

Jeroen Divendal licht ahv presentie het voorstel toe.  

Serge Mes geeft aan dat rekening gehouden moet worden met bereikbaarheid.  

Louis Hopstaken geeft aan dat meer specialisatie moet plaatsvinden zodat wachttijd voor 

schermers wordt bekort.  

Jeroen: meer geconcentreerde kwaliteit.  

Louis Hopstaken waarschuwt voor te weinig toernooien waarbij regionaal ongecontroleerd is 

en de goede schermers naar het buitenland gaan.  

Equipetoernooien: er is geen cultuur van “team”-spelen. Alleen als team kunnen we iets gaan 

voorstellen. Zorg voor verbondenheid.  

Idee van Georges Dérop: meer teams per club: restricties bij jeugd in 2e en 3e teams.  

Rob Wolthuis: je kunt ook formule wijzigen met verschillende wapens en geslachten.  



Louis Hopstaken: circuit van 6 Brabantse clubs (alléén degen). Loopt heel goed. Gewoon laten 

groeien en komt verder vanzelf.  

Commissie wordt vormgegeven. Jeroen Divendal wil komt seizoen al beginnen.  

(de presentatie van Holland Schermen is als bijlage bij dit verslag gevoegd) 

 

9. Rolstoelschermen: Gaby licht toe. 

a. Er is een internationaal toernooi georganiseerd. Voor nieuwe editie is veel aandacht 

vanuit buitenland.  

b. Er wordt gewerkt aan classificatie. Wil met medische commissie hierover in gesprek.  

c. Bij JPT wordt rolstoelschermen gemengd met valide schermers.  

d. 2 mensen hebben aan wereldbekers meegedaan. Elke heeft in Parijs een toernooi 

gewonnen en is door franse bondscoach uitgenodigd voor stage. Open Duitse 

kampioenschappen was succesvol. Gaat dus erg goed. Interesse vanuit pers neemt 

toe.  

e. Er zijn te weinig mogelijkheden voor training en wedstrijden. Oproep is om meer te 

integreren met valide schermers.  

f. Mieke wil richten op Rio 2016. Elke heeft focus op Tokyo 2020.  

g. Oscar: er zou wellicht op termijn ook een NK rolstoelschermen moeten komen.  

 

10. Puntensysteem Talentontwikkeling: 

Het huidige systeem is in het voordeel van degen t.o.v. floret. De puntentelling met de 

formules pakt nu oneerlijk uit. Hier zou een commissie goed naar moeten kijken.  

De kwalificatie voor degen en floret voor de EJK waren nu verschillend. Dat gaf scheve 

gezichten en dit moeten we niet meer willen.  

Etienne nodigt Louis uit om aan te sluiten bij het overleg hierover en zijn ervaringen te delen.  

 

Etienne sluit om 22.15 uur.  

 

 

 


